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Waiver of Liability


While Jewish Family Services has implemented protocols to reduce staff and client exposure in the workplace, related to the COVID19 pandemic, there is still risk associated with being in contact with other people. Therefore, Jewish Family Services cannot be responsible for personal choices that may result in getting the infection.


I, _____________________________________, understand that as I choose to accept JFS Home Support services both in home and outside (visiting public places), I assume full risk and responsibility for my health, with regard to the COVID-19 virus and any other health issues.  I fully release Jewish Family Service from any liability regarding my health status now or in the future.





____________________________________________________     ____________________________
Signature                                                                                                       Date




*If you’d like to know about our safety protocols, please ask our Home Support department personnel at 780 – 454 1194 #234 in English or #226 in Russian. 









Освобождение от ответственности

Не смотря на то что Jewish Family Services разработал меры безопасности для уменьшения риска на рабочем месте как для клиентов так и работников связанного с эпидемией корона вируса COVID19, риск заражения при контакте с людьми всё равно остаётся. Поэтому Jewish Family Services не несёт ответственности за сделанный вами выбор, который может провести к заболеванию.

Я,__________________________________________________, понимаю что соглашаясь на помощь от Jewish Family Services как у себя дома так вне его (посещение общественных мест), я осознаю сопряжённый с этим риск и принимаю на себя ответственность за своё здоровье как в связи с корона вирусом так и в связи с другими заболеваниями. Я полностью освобождаю Jewish Family Services от несения ответственности касательно моего здоровья как сейчас, так и в будущем.   




_____________________________________Подпись                   _________________________Дата




[bookmark: _GoBack]*Если вы хотите узнать подробнее о мерах безопасности в связи с корона вирусом, свяжитесь с нашим персоналом по Помощи на Дому по телефону 780 454 1194 #234  на английском языке и #236 на русском
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